



**Township of Fauquier-Strickland
Official List of Certified Candidates
Municipal Elections Act, 1996, as amended**

Notice is hereby given to the Municipal Electors that during the period commencing May 1st, 2018 and completed on Nomination Day, July 27th, 2018 at 2 pm, the following persons filed all necessary papers and fees. As Clerk, I am satisfied that such persons are qualified and that their Nominations satisfy the requirements of the Municipal Elections Act, 1996, as amended. I have therefore certified such candidates for the office which follows their respective name.

Par la présente avis est donné aux électeurs du Canton de Fauquier-Strickland, qu'au cours de la période commençant le 1 mai, 2018 et se terminant le 27 juillet 2018 à 14 h, jour de déclaration de candidature, les personnes suivantes ont déposé les documents, déclarations et droits exigés et qu'en ma qualité de secrétaire, je suis convaincu que ces personnes ont les qualités requises et que leur déclaration de candidature est conforme aux dispositions de la Loi de 1996 sur les élections municipales. Par conséquent, j'ai certifié ces candidats pour le poste indiqué après chacun de leur nom.

Name of candidate/Nom du candidat	Office / Poste
Michaud, Daniel	Maire/Mayor
Tremblay, Madeleine	Maire/Mayor
Albert, Sylvie	Conseillère/Councillor
Brunet, Roger	Conseiller/Councillor
Demers, Jacques	Conseiller/Councillor
Gagnon, Sylvain	Conseiller/Councillor
Kucheran, Anne-Lynn	Conseillère/Councillor
Marcoux, Jean-Guy	Conseiller/Councillor
Marcoux, Priscilla	Conseillère/Councillor
Tremblay, Lionel	Conseiller/Councillor

Fait en ce 30^{ième} jour de juillet 2018

Dated this 30th day of July, 2018

Robert Courchesne, Secrétaire municipal/Municipal Clerk
Canton de Fauquier-Strickland Township